


重庆渝融豪生酒店

Howard Johnson 

Downtown Hotel Chongqing



美丽山城
Chongqing Introduction

重庆，简称渝或巴，是中华人民共和国中西部唯一的直辖市、国家中心城市、超大
城市、国际大都市，长江上游地区的经济、金融、科创、航运和商贸物流中心，西
部大开发重要的战略支点、“一带一路”和长江经济带重要联结点以及内陆开放高
地。它的山景、河流、夜景和火锅是旅游者的热门打卡地。重庆寓意“双重喜庆”，
希望来到重庆的旅客能感受这座城市愉悦之情。

Chongqing, or Chongqing or Pakistan for short, is the only municipality directly
under the central government in the central and western parts of the people's
Republic of China, a large city and an international metropolis. Economic, financial,
scientific and technological innovation, shipping and commercial logistics centers in
the upper reaches of the Yangtze river, the strategic fulcrum of the great
development of the west. Chongqing means "double celebrations" in Chinese, it is
a popular destination for Travelers with its hilly slopes, rivers, night views and
spicy food. Hope you have a good trip in this city.



城市热点
Attractions

磁器口
Ciqikou Ancient Town

解放碑
Jiefangbei

洪崖洞
Hongyadong Site House

欢乐谷
Happy Valley

园博园
Garden Expo Park



酒店概况
Hotel Overview

重庆渝融豪生酒店是美国温德姆酒店集团旗下的豪生品牌酒店，由大中華酒店（香港）有限公司运营管理。酒店
坐落于冉家坝，拥有完善的商务及旅游配套设施，交通便利，位于三条轨道交通交汇站，驱车约20分钟即可达江
北国际机场、重庆北站及繁华的解放碑商区。

无论走到哪里，都将留恋这里。重庆渝融豪生酒店诚邀您莅临体验！

Howard Johnson Downtown Hotel Chongqing is a luxury development of the Howard Johnson brand owned by 
the Wyndham Hotels & Resorts, Inc, which is fully authorized to operate by Greater China Hospitality (H.K) 
Limited. The hotel is located Ranjiaba, Yubei District，where has a complex of commercial streets, office 

buildings and hotel. Also it is located at the intersection of three rail transit stations, which is about 20 minutes 
drive from Jiang Bei International Airport, Chongqing North Railway Station and Jiefangbei.

Go anywhere, Stay Here! We look forward to welcoming you to Howard Johnson.



舒适客房
Rooms 

酒店精心打造了369间舒适雅致的客房与套房，设计精致典雅，每间客房都可饱览独特的山城城市景观。酒店拥
有特色亲子房，女士房，婚房等多种特色客房，为不同需求的客人提供体贴入微的温馨服务。

Howard Johnson Downtown Hotel Chongqing has 369 designer-touched guest rooms and suites, complimented 
by a most splendid city view. Arranged many special rooms, such as family room , ladies room , wedding 
room , etc. to bring different guests a warm and comfortable experience.



房型
Room Type

高级房
Superior 

Room

高级山景房
Superior Mountain 

View Room

豪华房
Deluxe Room

豪华城景房
Deluxe City 

View Room

家庭房
Family Room

豪华套房
Deluxe Suite

豪生套房
HoJo Suite

面积（平方米）
Area（m2）

37-49 37-49 37-42 37-42 46 88 130

房间数量
No. of Room

105 124 43 70 7 19 1

房型
Room Type

房型
Room Type

大床房
King Room

双床房
Twin Room

特色房
Featured Room

房间数量
No. of Room

175 167 27



家庭客房
Family Room

大嘴猴-房间主题特色

▪ 主题特色床布置
▪ 主题拖鞋、浴袍
▪ 主题洗护用品
▪ 主题墙布置
▪ 毛巾套组
▪ 主题抱枕
▪ 大公仔
▪ 拼图

Room Feature

▪ Thematic Bedding Sets

▪ Kids Slippers and Bathrobe 

▪ Skin Care

▪ Wall Decoration

▪ Towel Sets

▪ Thematic Pillow

▪ Thematic Doll

▪ Thematic Puzzle



家庭客房
Family Room

渝小豪-房间主题特色

▪ 主题特色床布置
▪ 主题拖鞋、浴袍
▪ 主题洗护用品
▪ 主题墙布置
▪ 毛巾套组
▪ 主题抱枕
▪ 大公仔
▪ 拼图

Room Feature

▪ Thematic Bedding Sets

▪ Kids Slippers and Bathrobe 

▪ Skin Care

▪ Wall Decoration

▪ Towel Sets

▪ Thematic Pillow

▪ Thematic Doll

▪ Thematic Puzzle



酒店提供宠物特色房间，房内特别为萌宠们准备了宠物玩具、宠物床及宠物卫生间等，
客人在入住期间只需额外支付300元的服务费即可，离店后酒店会对房间进行专业的清
洁和消毒。

The hotel offers pet-specific rooms. There are Special toys, pet beds and pet toilets 
are available in the room. Guests only pay an additional service fee of RMB 300 
during their stay. The hotel will specialize in the room. Cleaning and disinfection after 
guests leaving the hotel.

萌宠计划
Pet-Friendly Hotel



客房服务及设施
Facilities & Guest Service

- 高速宽带及无线网络

- 国际国内卫星频道

- 豪华轿车服务

- 贵宾快速入住/离店办理

- 提供24小时贴身管家服务

- 育婴服务和加床服务

- 客房保险箱

- 24小时房间送餐服务

- 迷你小酒吧

- 洗衣服务

- 多枕计划

- 特色儿童房

- 无烟楼层

- 亮鞋服务

- High speed wireless internet access

- International & domestic satellite channels

- Limousine service

- VIP express check-in & check-out

- 24-hour butler service

- Maternity & extra bed service

- Safety box

- 24-hour room service

- Mini bar

- Laundry service

- Pillow menu

- Family room

- Non-smoking floor

- Shoe shine service



饕餮盛宴
All-Day-Dinning Restaurant

酒店全日制豪生咖啡厅可容纳200位宾客同时就餐，享有两间特色包房，实为美食荟萃之
地。酒店总厨精心准备的营养早餐，让客人品尝美味的同时多收获一份健康。午餐以“面
食之道”为主题，呈现世界各地特色面食。晚餐为宾客提供饕餮盛宴，生猛海鲜及中西式
创意菜品结合，尽享美食之旅。

With 200 seats and 2 private rooms our Pavilion All-Day-Dining Restaurant offers an 
impressive gourmet to customer. Hotel chef offers the healty breakfast and a selection 
of noodle themed cate for lunch, and features sumptuous buffet dinner,  which feastes 
your palates with delicacy.

营业时间Opening Time:
早餐Breakfast：6:30-10:00（周一至周五From Monday to Friday)

6:30-10:30 (周六至周日From Saturday to Sunday)
午餐Lunch： 11:30-14:30
晚餐Dinner： 17:30-21:30



中餐包房
Chinese Restaurant

两间中餐VIP包房环境典雅，可容纳10-12人同时用餐。酒店大厨为客人奉上地道精致的中
式美味，让您畅享高品质美食服务。

Hotel set up two Chinese restaurants. Each Chinese restaurant, with the elegant 
decoration, can entertain 10-12 people. That the traditional and authentic Chinese 
cuisine is cooked by our Chinese chef will provide the high-quality food service to you.

营业时间Opening Time:
午餐Lunch： 11:30-14:30
晚餐Dinner： 17:30-21:30



户外休闲吧
Outdoor Lounge Bar

酒店户外休闲区域，在繁忙的都市中偷得半日闲暇，为前来的客人提供晚餐套餐、烧烤、
小吃甜品、下午茶、酒水饮料等。

The hotel‘s outdoor lounge area, where you can enjoy a leisure time in the busy city, 
offers dinner, BBQ, afternoon tea, Chongqing flavor snacks, desserts and A variety of 
alcoholic beverages to guest.

营业时间Opening Time: 14:00-00:00



酒店大堂吧环境清新典雅，置身于此，享受一盏茗茶，体验精致甜品，
享受忙碌之外的悠闲与惬意时光。

Hotel lounge provides a selection of finest tea and dessert, it is an 
ideal venue for enjoying the leisure time.

营业时间Opening Time: 10:30-00:00

悠闲时光
Lounge



560平方米的宴会厅，设计风格华丽而高雅；2间多功能厅、1间董事会议室及1间贵宾
厅，设施齐备且先进；同时配备丰盛筵席及订制茶歇以供选择。酒店专业高效的宴会
团队及时提供完美解决方案，保证细节、个性化的服务。

The hotel features the 560sqm elegant Grand Ballroom, two function rooms，one 

ballroom and one VIP room, all with state-of-the-art facilities, as well as customized 
catering options for dining and coffee breaks. The highly-trained team can offer the 
perfect solutions to ensure the thoughtful and personalized services.

会议及宴会
Meetings & Events



会议及宴会
Meetings & Events

类型
Category

高度（m）
Ceiling

面积（m2）
Area

可容纳人数
Capacity 

课桌型
Class

岛屿
Island

鱼骨
Fishbone

剧院型
Theatre

宴会式
Banquet

鸡尾酒会
Cocktail

董事会型
Boardroom  

U型
U-Shape

大宴会厅
Grandball Room          

4 560 260 240 220 560 250 270 150 180

多功能会议厅
Function 

Meeting Room  

多功能会议厅
Function 

Meeting Room
4.5 140 70 72 48 130 60 70 48 60

融达厅
Rongda

4.5 70 36 36 24 74 30 36 24 27

融悦厅
Rongyue

4.5 70 34 36 24 68 30 34 24 33

融睿厅
Rongrui

/ 40 / / / / / / 13 /

贵宾室
VIP Room

/ 48 / / / / / / / 10



健身和娱乐设施
Recreation & Leisure

酒店为您提供24小时设施齐备的健身服务，让您在旅途中放松身心、享受酣畅淋漓的感觉。
Fitness Centre 24 hours opened has the most advanced fitness facilities and it is the best way for relaxation.

营业时间Opening Time: 24小时 24-hour



地点 距离
江北国际机场T2/T3 21公里
重庆北站 6.5公里
国博中心 14公里
解放碑 12公里
洪崖洞 12公里
磁器口 9公里
欢乐谷 12公里
南山 18公里
武隆仙女山 210公里
大足石刻 95公里

Destination                                                          Distance
International Airport Terminal 2/Terminal 3                21km
Chongqing North Railway Station                             6.5km
Expo Center                                                           14km
Jiefangbei CBD                                                       12km
Hongyadong Site House                                           12km
Ciqikou Ancient Town                                                9km
Happy Valley                                                          12km
South Mountain 18km
Wulong Fairy Mountain                                          210km
Dazu Rock Carvings                                                95km

周边交通/景区
Transportation & Scenic Spot



联系我们

Contact Us

重庆渝融豪生酒店 Howard Johnson Downtown Hotel Chongqing

中国重庆市渝北区新南路439号 Address： 439 Xinnan Road, Yubei District, Chongqing

邮编Postcode ：401147

电话Tel: 023 6720 8888 转 8601

传真Fax: 023 6726 6777

邮箱Mail: info.downtownchongqing@hojochina.com


